

Title (en)

DEVICE FOR INJECTING AN EDIBLE MEDIUM.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM INJIZIEREN EINES ESSBAREN MEDIUMS.

Title (fr)

DISPOSITIF D'INJECTION D'UN MILIEU COMESTIBLE.

Publication

**EP 0099880 A1 19840208 (EN)**

Application

**EP 82900758 A 19820128**

Priority

US 8200103 W 19820128

Abstract (en)

[origin: WO8302547A1] A device for injecting an edible medium into an animal body comprising, a reservoir (12) for retaining a supply of the medium, a needle assembly (14) for injecting the medium into the animal body, a conduit (44) for supplying medium from the reservoir to the needle assembly, and a conduit (128) for supplying medium from the bed (16) to the reservoir. The reservoir, needle assembly, and bed are heated in order to liquefy the medium. The device is substantially closed by a cabinet (156), and the inside of the cabinet is also heated.

Abstract (fr)

Un dispositif d'injection d'un milieu comestible dans le corps d'un animal comprend un réservoir (12) contenant le milieu, un assemblage à aiguilles (14) pour l'injection du milieu dans le corps de l'animal, un tube (44) d'alimentation en milieu comestible depuis le réservoir à l'assemblage à aiguilles, et un tube (128) permettant d'amener le milieu comestible du lit (16) au réservoir. Le réservoir, l'assemblage à aiguilles et le lit sont chauffés de manière à liquéfier le milieu. Le dispositif est enfermé dans une armoire (156), l'intérieur de laquelle est également chauffé.

IPC 1-7

**A23L 3/34**

IPC 8 full level

**A22C 17/00** (2006.01); **A23B 4/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A22C 17/0053** (2013.01); **A23B 4/28** (2013.01); **A23B 4/285** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8302547 A1 19830804**; EP 0099880 A1 19840208

DOCDB simple family (application)

**US 8200103 W 19820128**; EP 82900758 A 19820128